
Förra motionen jag ang. förhandling med bank, var svaret att det inte va läge på grund av fusion. Nu 
borde nog fusionen vara klar??? Eller.  
Om jag skall se någon medlemsnytta med klubben, anser jag, att man förhandlar fram bästa avtalen 
avseende, Banker, El, Internet, Försäkringar, Larm. Det finns mer, men detta anser jag vara de 
viktigaste.  
Det måste ge mer tyngd om klubben förhandlar för ca 300 medlemmar än att enskild medlem 
försöker få till ett bra avtal.  
Medlem 6074 Stig Eriksson  
2023.02.27 
 
Styrelsens svar; 

Styrelsen beslöt att avslå motionen då styrelsen inte har kapacitet att förhandla och 
underhålla den typen av avtal. 
 
 
 


